
PROTOKÓŁ Nr 49 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 
Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu  18 września 2009 r. 

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych. 
Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Ustalenie wniosków do projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010.  
2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

Za zgodą członków Komisji zmieniony został jednogłośnie porządek posiedzenia Komisji tj: 
1. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 
2. Ustalenie wniosków do projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 

2010.  
 
Ad. 1 Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję 
RM. 
 

 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo omówiła  
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na 
rok 2009 . 

W dyskusji nad projektem uchwały radny Karol Lenart pytał  jak długi jest okres 
hotelowanie psa ? 
Pani Skarbnik odpowiedziała , że dożywotnio. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 7 głosów za, bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się . 
 
 Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków przedstawiła  projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy . 
Z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy terenu na którym znajduje się  stacja bazowa 
telefonii komórkowej wystąpiła Polska Telefonia Cyfrowa sp.z o.o. Zawarta dotychczas 
umowa wygasa z dniem 3 lipca 2010 roku , jednak w przypadku odmowy przed łużenia 
umowy przez Gminę Stryków  Polska Telefonia Cyfrowa sp.z o.o. będzie szukać nowego 
terenu , dlatego tak wcześnie został złożony wniosek. Przychód dla Gminy z tytułu 
dzierżawienia terenu wynosi 1000 ,-  zł  miesięcznie ( netto). 
W dyskusji nad projektem uchwały radny Mirosław Kucharski poinformował , że w Imielniku  
jest również zlokalizowana taka stacja bazowa , jednak opłaty wnoszone z tego tytułu przez 
operatora są o połowę wyższe niż te tutaj przedstawione .radny wnioskował  , aby Burmistrz 
podjął negocjacje w sprawie podwyższenia miesięcznej kwoty dzierżawy dla stacji bazowej 
Polskiej  Telefonii Cyfrowej sp.z o.o zlokalizowanej w Strykowie przy ul. Warszawskiej . 
Głosowanie nad wnioskiem : 1 głos za, 3  głosy  przeciwne i 3 wstrzymujące się . 
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 6 głosów za, bez głosów przeciwnych i 1 głos 
wstrzymujący się . 
 

 



 2

 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo omówiła  
projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 
– Gminy Stryków   na rok 2010; 

W dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica zgłosił 
wniosek o zwiększenie proponowanej stawki podatku od gruntów służących rekreacji 
indywidualnej 0,21 zł za 1 m² do 0,22 zł za 1 m² . 

Głosowanie nad wnioskiem : 5 głosów  za, bez   głosów  przeciwnych  i 2 głosy  
wstrzymujące się . 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 6 głosów za, bez głosów przeciwnych i 1 głos 
wstrzymujący się . 
 
 Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków przedstawiła  projekt 
uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do 
zawarcia porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań   
zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011; 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 7 głosów za, bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się . 
 
 Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin przedstawiła i omówiła szczegółowo 
projekt uchwały  w sprawie  uchylenia uchwały Nr XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w 
Strykowie z dnia 31 marca  2009 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze 
świadczeń w Przedszkolu  Samorządowym w Strykowie. 
Omawiając powyższy projekt uchwały pani Sekretarz poinformowała , że w/w uchwała jest 
przygotowana na skutek skargi jaką złożył Wojewoda  Łódzki na uchwałę Nr 
XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  2009 roku w sprawie 
ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu  Samorządowym w 
Strykowie. 
Skarga zawiera zarzut , że w §2 przedmiotowej uchwały znalazł się zapis dotyczący 
pobierania opłat za pobyt dziecka w przedszkolu ponad podstawę programową  bez określenia 
za jakiego rodzaju świadczenia jest żądana i co się składa na opłacone świadczenie. Ustalając 
dodatkowe opłaty Rada Miejska zobowiązana była wyraźnie określić , co mieści się w ramach 
oferowanego świadczenia i przedstawić kalkulację ekonomiczną opłaty. W związku z 
powyższym przygotowany został projekt uchwały w sprawie uchylenia podjętej wcześniej 
przez Radę Miejską w Strykowie uchwały Nr XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z 
dnia 31 marca  2009 roku w sprawie ustalenia op łat za korzystanie ze świadczeń w 
Przedszkolu  Samorządowym w Strykowie. 
Głosowanie nad projektem uchwały: 7 głosów za, bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się . 
 Następnie Sekretarz M-G Stryków przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu 
Samorządowym w  Strykowie , który zawiera zapis  jakie świadczenia wchodzą w zakres 
przekraczający realizację podstawy programowej m.in. zajęcia opiekuńczo-wychowawcze 
oraz dydaktyczne . 
Głosowanie nad projektem uchwały: 7 głosów za, bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się . 
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Przewodniczący  Komisji przedstawił wniosek Klubu Sportowego ,,Zjednoczeni” w sprawie 
podpisania umowy  na kwotę 5.000,-zł z Wydziałem Promocji  z przeznaczeniem na 
promowanie Gminy Stryków podczas brania udziału w rozgrywkach . 
Komisja przyjęła   następujący wniosek  : 
Komisja wnioskuje o podpisanie umowy z Klubem Sportowym ,,Zjednoczeni” na kwotę 5.000 zł 
z przeznaczeniem na promocję Gminy Stryków. 
( 7 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się)  . 
 
Radny Zbigniew Kos  zwrócił się z prośbą do Burmistrza M-G Stryków o założenie bramy 
wjazdowej do posesji komunalnej w Swędowie , co poprawi bezpieczeństwo mieszkańców tej 
posesji  zwłaszcza dzieci . 
Radny Karol Lenart apelował o naprawienie dziur w asfalcie na drodze do Cesarki.  
Radny Józef Migdałek prosił Burmistrza o wystąpienie do Komendanta Policji w Strykowie  
o przeprowadzanie częstszych kontroli  w budynku po byłej poczekalni PKP na ul. Batorego , 
gdzie gromadzą się   nieletni . 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował o przekazaniu  przez Rade 
Miejska w Strykowie kompletu garnków dla Koła Gospodyń Wiejskich w Ciołku za udział w 
konkursie kulinarnym ,,Tygiel Smaków ” i  uhonorowanie  jednej z potraw tego Koła. 
 

Ad. 2 Ustalenie wniosków do projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 
2010.  

 
 W związku z uchwalonym  terminem składania wniosków do projektu budżetu M-G 
Stryków na rok 2010  Komisja po dyskusji przyjęła następujące wnioski  o charakterze 
priorytetowym do projektu budżetu na rok 2010 : 

• kontynuacja budowy dróg na terenie Gminy Stryków; 
• budownictwo komunalne; 
• rozbudowa bazy sportowej przy szkołach podstawowych (sale gimnastyczne); 
• kontynuacja budowy kanalizacji na terenie Gminy Stryków – dokończenie budowy 

wodociągów na terenie Gminy; 
• kontynuacja wymiany azbestowych wodociągów; 
• modernizacja stacji uzdatniania wody; 
• modernizacja świetlic wiejskich. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 
posiedzenia Komisji .  
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak  
         Przewodniczący  
          Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 
                i Mienia Komunalnego  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
 
                Grzegorz Kozłowski  
 
 
 
 

 

 


